

- 1) Ønske om en krog som kan holde terrassedøren.

*Kan vi få sat en krog/håndtag på terrassedøren udvendig, Formanden tager en snak med Driftslederen.*

- 2) Skal der være fælles regler ved opsætning af hegn omkring terrassen.

*Kan stuelejlighederne få opsat ens hegn/rækværk måske med en låge, Formanden snakker med Kontoret om en mulig løsning.*

- 3) Flere har ønske om mere lys på p pladsen samt ved affaldsbeholdere.

*Manglende lys på P. Plads og ved affaldsbeholderne, er det muligt at finde en løsning, da det er meget mørkt når man skal ud med sit affald eller ud på en køretur, er det kommunen eller Boligforeningen vi skal snakke med om en mulig løsning eller ej.*

- 4) Rengøring under trappen i stuen og elevatoren.

*Problemet er løst, rengøringsfirmaet tager rengøringen.*

- 5) Selvforskyldt griseri på trappeopgangen, evt. et skriv rundt til alle om at rengøre dette selv.

*Bestyrelsen mener at hver beboer har pligt til at rengøre eller rydde op efter sig selv, vi bor i et dejligt område, så hjælp med at holde det rent både indvendig og udvendig.*

- 6) Evt.

*Gennemsyn er overstået, vi glæder os til udbedringerne begynder.*

*Der er lys i skurene om natten, kan det slukkes.*

*Sommerarrangement for beboerne når parkområdet er færdigt, måske hygge på græsplænen.*

*Næste fælles arrangement bliver d. 18. juni, til Brunch i Jernbane Cafeen kl. 10. Formanden laver*

*Invitation når vi kommer nærmere datoen, Sekretæren laver en aftale med Jernbane Cafeen,*

*HUSK at sætte kryds i kalenderen.*

*Næste bestyrelsesmøde er d.10. august kl. 10.30 hos Gerda LI Torv 4. 2.th.*